

LAKIMIES 3–4/2018

SISÄLLYS

Artikkeleita

- Björkroth, Tom – Mylly, Tuomas – Vuorinen, Jarkko:* Alustatalous, kilpailu-oikeus ja kilpailun taloustiede – hienosäätöä vai paradigman muutos? 311 
- Jukka, Leena:* Sidosyksikön oikeudellinen asema ja tehokkuus julkisissa hankinnoissa – milloin kilpailuttaminen ei kannata? 343 
- Raitasuo, Santtu:* Ideologinen laintulkinta vero-oikeudessa 363 
- Luukkonen, Marja:* Sijoittajan tietämisvelvollisuus – osa II 387 
- Huhta, Kaisa:* Toimitusvarmuus energiamurroksessa – valtio turvaamaan sähkötehon riittävyttä? 412 

Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

- Tarasti, Lauri:* Yhdistymisvapaus yhteisöoikeuden puristuksessa 432

Oikeuskäytäntöä

- Rikoksen tuottaman taloudellisen hyödyn arviointi ja menettämis-seuraamuksen kohdistaminen työturvallisuusrikosasiassa – KKO 2018:14 (*Enni Ala-Mikkula*) 444
- Maksuliikesopimuksen ehtojen muuttaminen – Euroopan unionin tuomio-istuimen ennakkoratkaisu C-375/15 maksupalveludirektiivin tarkoittamasta pysyvästä välineestä (*Jyri Terämaa*) 456

Kirjallisuutta

- Norri, Matti: Laki ja miten se luetaan (*Heikki Halila*) 469
- Tamm, Ditlev: Juraens 100 bedste historier – rettens kulturhistorie fra middelalderen til i dag (*Heikki E. S. Mattila*) 472
- Batlan, Felice: Women and Justice for the Poor: A History of Legal Aid, 1863–1945 (*Marianne Vasara-Aaltonen*) 475

Keskustelua

- Kommentti verotutkimuksen intressiristiriitoihin (*Erkki Tiitta*) 480

Ajankohtaista

- Suomalaisen Lakimiesyhdistyksen toimintakertomus 2017 483

Tämän numeron kirjoittajat

Contents

Björkroth, Tom – Mylly, Tuomas – Vuorinen, Jarkko: Platform economy, competition law and the economics of competition – small change or a paradigm shift?; *Jukka, Leena*: Legal status and efficiency of in-house procurement – when is public procurement inefficient?; *Raitasuo, Santtu*: Ideological interpretation in tax law; *Luukkonen, Marja*: Investor's duty to know and understand – Part II; *Huhta, Kaisa*: Security of supply in the energy transition – the role of the State in ensuring adequate generation capacity?; *Tarasti, Lauri*: Freedom of association in the clench of corporate law; *Legal Cases; Literature; Discussion; Current Issues*

Inhalt

Björkroth, Tom – Mylly, Tuomas – Vuorinen, Jarkko: Plattform-Ökonomie, Wettbewerbsrecht und die Wirtschaftswissenschaft des Wettbewerbs – Feineinstellung oder Paradigmaänderung?; *Jukka, Leena*: Die rechtliche Stellung und Effektivität der In-House-Vergabe bei öffentlichen Aufträgen – wann lohnt sich das Ausbietungsverfahren nicht?; *Raitasuo, Santtu*: Ideologische Gesetzesauslegung im Steuerrecht ; *Luukkonen, Marja*: Die Kenntnispflicht des Investors – Teil II; *Huhta, Kaisa*: Versorgungssicherheit bei der Energiewende – soll der Staat ausreichende Stromkapazität sicherstellen?; *Tarasti, Lauri*: Vereinigungsfreiheit im Druck des Gesellschaftsrechts; *Rechtsprechung; Literatur; Diskussion; Aktuelle Nachrichten*